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Vragen1

Vraag 1 Vanuit  de  Renkumse  samenleving  komen  signalen  binnen  van  vooral  copd-patiënten,  die  last
hebben van houtstook, ook omdat vaak hout wordt gebruikt, dat niet droog genoeg is.
Schone  lucht  is  van  levensbelang,  voor  iedereen.  Het  ministerie  van
Infrastructuur en Water-staat, het RIVM, Rijkswaterstaat, provincies en een
groot  aantal  gemeenten  hebben  een  Schone  Lucht  Akkoord  (SLA)
vastgesteld. Het doel is om de luchtkwaliteit in Nederland permanent te
verbeteren.  Samen  streven  de  deelnemende  partijen  naar  een
gezondheidswinst van minimaal 50 procent in 2030 ten opzichte van 2016. 
De gemeente Renkum kent geen beleid m.b.t. schone lucht, maar
heeft wel de ambitie om ook het Schone Lucht Akkoord (SLA) te
ondertekenen. Maar daar hoort ook beleid bij en dus een bepaalde
aanpak. 
De  vraag  is  natuurlijk  wanneer  ons  College  woorden  omzet  in  daden.
Wanneer wordt ondertekend? Wil  men anticiperend op lokaal beleid het
probleem  van  houtstook  eerder  oppakken  en  gebruik  maken  van
maatregelen, die elders al ingezet worden?
.

 Antwoord vraag 1

1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 
ingediend bij de griffie.
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Het  college  is  van  plan  om  het  Schone  Luchtakkoord  in  2023  te
ondertekenen
Hoewel  we  het  Schone  luchtakkoord  op  dit  moment  nog  niet  hebben
ondertekend  wil  niet  zeggen  dat  we  nu  niets  doen  om  overlast  door
houtstook te voorkomen. Zo hebben we als eerste gemeente in Gelderland
stookcursussen gegeven om mensen met een kachel  bewust te maken
over hoe zij met zo min mogelijk overlast kunnen stoken. Deze cursussen
willen we komend jaar herhalen. 
Verder  sturen  we,  als  we  klachten  krijgen  over  het  stookgedrag  van
specifieke adressen, de bewoners van deze specifieker adressen een brief
waarin  we  aangegeven  dat  we  klachten  hebben  ontvangen  over  hun
stookgedrag. In deze brief (zie bijlage) staan ook tips hoe ze met minder
overlast kunnen stoken. 

Vraag 2 Houtstook  van  particuliere  huishoudens  levert  volgens  de  website  van  SLA  aantoonbaar
gezondheidsschade op. Zonder aanvullend beleid zal de overlast toenemen. Met de maatregelen uit
het Schone Lucht Akkoord (SLA) wordt een afname van de gezondheidseffecten nagestreefd. De
maatregelen in het SLA richten zich op het stoken van hout binnenshuis. Speciale aandacht gaat
daarbij  uit  naar  de  handhaving  van  overlastsituaties  en  het  creëren  van  een  gezondere
leefomgeving voor gevoelige groepen.
Nu is  het  zo,  dat  emissieverlagende  projecten,  die  zijn  gericht  op  een
directe en structurele verlaging van voor de gezondheid schadelijke stoffen
en bijvoorbeeld projecten in de sfeer van bewustwording  tijdig ingediend
kunnen  worden  bij  het  SpUk-fonds.  Daarbij  worden  enkele  thema’s
onderscheiden waaronder houtstook en participatie. 
Wat is volgens het College nodig om het probleem van houtstook terug te
brengen?

Antwoord vraag 2

Als eerste is het nodig om mensen bewust te maken over de 
mogelijkheden die ze zelf hebben om de overlast van houtstook te 
verminderen. Dit kan, naast de dingen die wel al doen, door het starten 
van een goede communicatiecampagne. Gezien de huidige energiecrisis is
het van belang om deze campagne uiterlijk begin volgend jaar te starten. 
Door de hoge grasprijzen is het namelijk aannemelijk dat mensen meer 
hout zullen gaan stoken.  

Vraag 3 Op 28 september bij  de behandeling van de Perspectiefnota 2022 in de gemeenteraad worden
voornoemde 3 vragen denkbaar gesteld. Gezien de genoemde deadline van 1 oktober a.s. geven we
het  College  graag  nu  al  tijd  om  actie  te  ondernemen  mogelijk  d.m.v.  het  meeliften  met  een
aanvraag van elders. 
In hoeverre is het haalbaar, dat onze gemeente voor de deadline van 1
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oktober 2022 subsidie aanvraagt m.b.t. beleid inzake het terugdringen van
overlast door houtstook en voorlichting?

Antwoord vraag 3:
Dat  was  niet  haalbaar.  Gezien  de  ambtelijke  capaciteit  van  het  team
duurzaamheid en het extra werk dat momenteel wordt uitgevoerd in het
kader van energiearmoede, was het niet mogelijk om voor 1 oktober een
subsidieaanvraag in te (laten) dienen. 
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